

# Highlight of deacon board meetings from July to Sept 2024

## 2024 年 7 月至 9 月執事會議重點

- Confirmed Pastor Helena is coming back on Dec 4, 2024 as a Youth group counselor & Pastor with reduced hours of 10 hours/week. She will be focused on supporting, training, & building up youth leaders as well as collaborate with them to care for the youth in our church.

確定岑碧韻傳道將於 12 月 4 日復職為青年團傳者及導師,工作時間減為每週 10 小時,她會專注於支援,訓練及建立青少年領袖,與他/她們一起配搭關顧教會中的青少年人

- New Kitchen cleaning rules approved and posted in the kitchen to help reduce mice problems as follows:

通過新的廚房清潔規則並已張貼,盼有助減輕鼠患問題:

- To prevent rodent infestation, please follow the following cleaning procedures:

為了防止鼠患,請大家務必遵循以下清潔程序:

- Handle food waste properly: Ensure that all food residues and leftovers are put into a sealed garbage bag and thrown into the designated garbage can. Please make sure only compostable items are in the green bin. cardboard box needs to be flattened before putting in the recycled blue bin instead.

妥善處理食物垃圾: 確保所有食物殘渣和剩菜都放入密封的垃圾袋中,並扔進指定的垃圾桶。所有食物渣滓只放入「綠色」的環保箱。紙箱應摺疊起來,放入「藍色」的環保箱內。

- Clean kitchen countertops: After eating, clean all surfaces with disinfectant wipes or cleaning spray, including tables and countertops.

清潔廚房枱面: 進食後,請用消毒濕巾或清潔噴霧清潔所有表面,包括桌子和枱面

- Store food properly: Store all food in sealed containers and in a cabinet or refrigerator. Don't put any food overnight.

妥善存放食物: 將所有食物存放在密封容器中,並置於櫥櫃或冰箱中。不要放置至過夜

- . Regularly to empty trash: Ensure that trash cans, especially those containing food waste, are empty daily and use trash cans with sealed lids.  
 定期倒垃圾: 確保每日清空垃圾桶,特別是含有食物垃圾的垃圾桶,並使用帶有密封蓋的垃圾桶
- . Overflow and leak: clean up any spill or leak immediately to prevent creating an environment suitable for rodents.  
 溢出和洩漏: 立即清潔任何溢出或洩漏,以防止製造適合鼠類的環境
- . Keep the kitchen area clean  
 保持廚房範圍清潔
- . There is \$3,000 allocated to Winter Conference, max \$200/person and max 2 persons per family and deadline of application the Monday before the event. Only for registration for full time pass.  
 預留 3000 元作為冬令會資助預算,每人最高資助金額為 200 元,每家庭受助最多 2 人,申請截止限期為冬令會舉行前的星期一,只有全時間參加者才符合資助
- . Sep 21 will have an evangelism meeting with Christian melody  
 9 月 21 日會有基督教音樂福音聚會
- . Sep 28 launch of Kids' club  
 9 月 28 日 Kids' club 開始
- . 3 people apply for baptism and 7 people apply for membership transfer, all interviewed and approved  
 3 人申請受浸和 7 人申請轉會,已全部面見及通過申請
- . IT will have new website hosting and asking for new volunteers.  
 資訊組將開發新的教會網址,並邀請義工參與
- . EM will have an Alpha course starting October 20, 2024  
 英文部於 10 月 24 日展開新的啟發課程發
- . November 16, 2024 9:00am to 1:00pm will have a leaders meeting to explore God's mission of our church  
 11 月 16 日上午 9:00 至下午 1:00 舉行教會領袖會議探討神給教會的使命

- Jun 7, 2025 will have a “the BPGC Mission and Vision Retreat” for our church, a committee will be formed to organize venues.  
2025年6月7日將為教會舉行「教會使命和異象退修會」,將成立一小組安排場地
- Church got notice from BC Hydro that there will be a scheduled power outage from 8:30am to 6:00pm on Sep 22. CM services will be pre-recorded, no CM Sunday School, EM service and community time will be on zoom, Children worship at 11:40am through zoom. DB meetings will change to zoom and start at 1:30pm.  
教會收到卑詩水電局通知於9月22日上午8:30至下午6:00有一預先安排的停電,中文崇拜需要預先錄影,中文主日學取消;英文崇拜及相交時間透過Zoom進行;兒童崇拜亦於早上11:40透過Zoom進行。執事會則於下午1:30改以Zoom進行
- No applications received for EM pastor position  
無收到英文傳道職位的申請
- Deacon election nomination Committee: Announce Sep 29. Close Oct 13. Two weeks to nominate members to the nomination committee. Up to Oct 27, 2024. Close nomination of deacons Nov 10. One week to confirm candidates. Announcement Nov 17. Two weeks to pray. Deacon Election on Dec 1st, 2024. Board representatives for the deacon election nomination committee are Pastor Enoch, Angelina and Lawrence. We are electing three positions with Valerie re-electing and Lawrence stepping down.  
執事選舉委員會:9月29日刊登報告,10月13日截止,有兩星期時間給予會友提名代表進入委員會。10月27日截止執事候人提名,有一星期確定候選名單。11月17日刊登候選人名單,兩星期給予代禱,12月1日進行投票。選舉委員會成員有牧者代表:嚴國樑牧師;執事代表:馬李安琪及盧煒鴻。將選出三位新執事,包括黎陳穎樂再參選,盧煒鴻御任
- Gym renovation - final stage to finalize design, materials, AV system. Contractor aims to start construction after Thanksgiving in November 2024. During renovation, the

kitchen and admin office won't be accessible. After discussion, renovation won't start till January 2025

副堂裝修: 進入後期階段決定最終的設計、物料及音響系統。承建商目標為於感恩節後 11 月開工。裝修期間廚房及辦公室不准使用。經再商討,裝修延至 2025 年 1 月開始